

Title (en)

Mobile installation for dental prosthetic work.

Title (de)

Ortsbewegliche Einrichtung für dentale Prothetikarbeiten.

Title (fr)

Installation mobile pour des travaux prothétique dentaire.

Publication

**EP 0090300 A2 19831005 (DE)**

Application

**EP 83102749 A 19830321**

Priority

DE 3211368 A 19820327

Abstract (en)

The mobile installation consists of a vehicle (10) in whose loading area the working agents - compressed air, water (24), electrical energy (22), a gas container (34) with a current generator (33) - are combined in such a way that specialist work can be carried out on a work surface (30) using these agents, as can be seen from Fig. 2. In this respect the loading area, now a working area, is connected to an overpressure generator (25) which in turn forces purified air through a filter (26) into the working area and thus satisfies the hygienic requirements for dental work. <IMAGE>

Abstract (de)

Die ortsbewegliche Einrichtung für dentale Prothetikarbeiten besteht aus einem Fahrzeug (10), in dessen Laderraum die Arbeitsmittel Druckluft, Wasser (24), elektrische Energie (22), ein Gasbehälter (34) mit einem Stromerzeuger (33) so vereint sind, daß auf einer Werkfläche (30) mit diesen fachlich gearbeitet werden kann, wie dies aus der Fig. 2 zu entnehmen ist. Dabei ist der Laderraum, nunmehr Arbeitsraum, an einen Überdruckerzeuger (25) angeschlossen, der seinerseits durch ein Filter (26) gereinigte Luft in den Arbeitsraum drückt und so die hygienischen Anforderungen für die Dentalarbeiten erfüllt.

IPC 1-7

**A61G 15/00**

IPC 8 full level

**A61G 3/00** (2006.01); **A61G 15/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61G 3/001** (2013.01); **A61G 15/14** (2013.01)

Cited by

EP0278626A1; GB2158783A; NL1035668C2; ES2389422A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0090300 A2 19831005**; **EP 0090300 A3 19840613**; DE 3211368 A1 19831020; ZA 832132 B 19831228

DOCDB simple family (application)

**EP 83102749 A 19830321**; DE 3211368 A 19820327; ZA 832132 A 19830325